
 

Skolebestyrelsesmøde den 17. september 2024 
 

kl. 17:00-20:00 på afdeling Sjørslev 
 

Deltagere: 

Forældre: Line Boy Nielsen, Mette Hulemand Maul, Sigrid Cecillie Juel Hansen, Birgitte B. Nørregaard, Michael 
N. Nielsen og Morten B. Madsen, Casper Zimmermann Kristensen 
Kirsten Bøegh Filtenborg (Suppleant), Lene Nissen Bjerre (Suppleant). 
Medarbejderrepræsentanter: Gitte Funch Storgaard, Nanna Larsen, Mette Skytte. 
Elevrepræsentanter: Formand Elevråd Alfrida Inger Korsholm Christensen 8D og Næstformand Elevråd Celina 

Munk Kaur Poulsen 9D. 

Ledelse: Hans Plougmann Lajgaard og Peter Rasmussen. 
 
Mødeleder: Bestyrelsesformanden. 
Referent:  
Afbud: Mette Maul. 

Dagsorden 

 

Godkendelse af dagsorden (Kl. 17:00) 
Ansvar for punktet: Sice 
Referat 
Godkendt 
  
 

Nyt fra elevrådet (kl. 17.10) 
Velkommen til det nye elevråd 

Nyt fra elevrådet 

Første gang formand og næstformand er med til bestyrelsesmødet. 

Der har dags dato været fælles elevrådsdag på afdeling Kjellerup for alle tre afdelinger. 

Der er blevet arbejde med ’Børnenes Demokrati’. 

Snak om 3. årgang ind i elevrådet på en eller anden måde – evt. ’miniråd’. 
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Drøftelse af trivselsmålingen (17:20) 
Ansvar for punktet: PR 
Referat 

Trekløverskolen er under middel generelt og noget under middel på nogle områder. Indsatsen kunne være at arbejde 

bredt med mobning evt. ’skolestyrken’.  

Den gode pause kunne være et obs for elevrådet. 

Der skal være opmærksomhed på trivsel og grupperinger – SSP. 

Trivselsmålingen fremlægges v. PR 

Opmærksomhedspunkter drøftes 

SFO og KLUB (18.00) 
Ansvar for punktet: PR og Hans 
Referat 

Hans laver klubfolder og laver to ’Klubdage’ hen over efteråret. Melder dato ud. 

Forældrene står for reklame. 

Status på vores SFO med den øgede åbningstid. 

Etablering af klubtilbud 

Spisning (18:35) 
 

Princip Skole-hjem samarbejde (19:00)  
Ansvar for punktet: Sice 
Referat 

Forslag til indhold drøftet. Forældremøder, meddelelsesbogen, kommunikation, enkelt tråd på AULA hele skoleåret. 

Der nedsættes udvalg: 

Casper, Sice, Mette, Line, Peter 

Peter indkalder til møde inden efterårferien. 

 

Revidering af dette vigtige princip 

- Drøftelse af indhold 

- Evt. nedsættelse af udvalg 

 

Opfølgning vedr. sikker skolevej mm. (19:20) 
Ansvar for punktet: PR 
Referat 

Peter har været i kontakt med lokalrådet ift. indsatser. 

Man vil gerne ændre på ’miljøet’ foran skolen. Lyder som en mulighed. 
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Cykelsti – lokalplan skal ændres, så det er ude af vores hænder. 

’Skraldedag’ – det støtter vi op om. 

PR giver status 

 

Orientering (19:30) 
Ansvar for punktet: Sice 
Referat 

 

- Formand:  

- Skoleleder: 

o Anne stopper som pæd. Leder. 

o Vi er ved at kigge på alternative løsninger ift. ledelse 

o Tina (afd. Sj) stopper – der skal findes løsninger. 

o Nyt læsebogssystem   

- Personale:  

o Der er god stemning i Sjørslev. 

 

Dagsorden til næste møde – forslag til punkter (Kl. 19:35) 
Ansvar for punktet: Sice 
Referat 
Ledelsen kommer med procesplan ift. trivsel. 
Plan ift. ansættelse ind i ledelsen. 
 

Godkendelse af referat – B (Kl. 19:45) 
Ansvar for punktet: Sice 
Referat 
  
 

Eventuelt (Kl.19:50) 
Ansvar for punktet: Sice 
 

Kommende mødedatoer 
30. september afholdes der skolebestyrelseskursus 1730 til 2100 – indbydelses er kommet og der skal gerne tilkendegives 

til mødet om man ønsker at deltage. Det er henvendt til alle nye medlemmer i SB.  


